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I1TCERVW OF VALERIE SCHULTE ,
TAKEN AT 6587 DEL PLAYA •
GOLETA, CALIFORNIA , . .
TUESDAY, JULY 9, 1968, 1130 .AM _ ,
QUESTIONED BY: SGT, J. R. MacARTHUR. #4372

SGT C. E. COLLINS, #6207
SUMMARY REPORT DICTATED BY LAPD OFFICERS, REPORTED AND TRANS 
CRIBED BY SHARON TOTMAN, CSR, ON JULY 11, 1968.
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Miss Schultie resides at 4-66 South Clark Drive in Beverly 
HULs.

Miss Schute is a student at the University of Santa 

Barbara and worked as a "Kennedy Girl" during the primaries. 
On t;Pie night of June 4th, they drove down from Santa Barbara 

arriving at the Hotel' at approximately 10:00 P.M. They had a 

suite of rooms on the Third Floor and after arriving some of 
her group went to the Fifth Floor and visited With the Kennedy 

party. They returned sometime later and stated that Kennedy 

would be going down in about fifteen minutes. Mss Schulte 
went to the elevator up to the Fifth Floor and, as she arrived 
there, newsmen rushed onto the elevator and she observed 

Senator Kennedy taking another elevator down. She went dow* 

stairs into the entrance to the Embassy Room but could not 
get in. »

Miss Schulte stated, "Senator Bielenson was at the 
door tying to get in but the guard would not allow him in. 
The guard told him to try though another door and as Senator 
Bielenson turned, I asked him if we could tag along. There
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"were three of us. He said, ’Yes/ and we followed hm into 
the Colonial Room. One of the boys in our group, Dick Frick, 
had a press pass and he got in through the main'door into the 
Embassy Room. We foUwwed Semtor Bielenson into the pantry 
and through a door next to the stage. I stood by the stage 
and then went back into the anteroom. I stood by the ramp 
from the rear of the stage and then I saw Senator Kennedy walk 
by and go into the kitchen. Just before that, I had seen 

Senaaor Bielenson in the kichhen with his wife.
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nI foUwed Serator Kennedy into the kitchen. I. 
was walking on a crutch and had a hard time keeping up with 
him. He was walking very fast. Then he stopped. I noticed 
Hotel help in white jackets on his left. He was about three
or four or five feet ahead of me. He turned back to shake 

hands and Iwas pushed sideways and forward. And then I saw 

this gun. It was a smli gun. It looked like a, cap gun. 

The suspect raised up, pushing it forward and started shooting.
He kept shooting rapidly; more than four tmes. The gun 

seemed parallel to his head, amed at the side or the back of 
his head. I could not see the face of the suspect Tong 

enough to identify hm. ' ,
"I was knocked or fell down and crawled back toward

the door to the stage. I crawled around a partition and sat 
on the floor. As I was crawling, I went past the labor man

who was on my right and lying on the floor. He was covered

With blood. After I sat down, I sat next to Ira Goodstein
2
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"He had been shot tn the left hip. I was sitting there when 

he spoke to Mrs. Kennedy. I had blocd on my shoes and on my 

dress. My mother has washed the dress since* Later, I sat 
'in a -chOr where Mr. Weisel had been sittnng. I may have 

gotten the blood from there. I stayed in the room for about 

■45 minutes# Dick Frick jonned me shortly after the shooting. 
I gave a poiCeman an interreew and then we left and went 

back to our rooms on the Third Floor.
"I have been ineeweweed by ABIC Television, the 

Santa Barbara News Press and a local radio station taped a 
conversation over the phone. No interveevs to other law . 
enforcement agencies."
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RAMPART DETECTIVE DIVISION

INTERVIEWS - JUNE 6, 1968 KENNEDY -SHOOTING DR 68-521-466

MARGUERITE SCHWEETERR - 7245 Fulton N. Hwd. PO 50892 2:45 pm

Mrs. Schweitzer stated she and Laniece Guijalva, 7910 Brumfield St. 67590, 

were in the Victory Room of Ambassador at 11:45 pm. They heard loud C
pounding on rear exit door. A man jin a marron jacket opened it and 

let in a man who had camera equipment. Two ’’creeps" sneaked in after 

the first man. Wien the guard on the rear starwaay up
to the area where Kennedy was later shot left his post -to close the

exit door

1155 pm.

balloons

they went up the stairs. She estimates this to be approx.

She waited for Kennedy to come down and heard the sounds of 
popping. People began tumbling dora the stairs and she

heard that Kennedy had been shot. They did not see the two men again.

1. M/C 22-23 Slight bum, drk hair, ark comp, drk sweater jdt, wht

2.
shirt, blk pants.
M/C 22-23 Slight bunt, drk hair, drk comp, whit shirt, blk pnts.

Lt. Vai Eangsgard V N 'Dets.

ft. -



Phone Interview JUNE 7, 1968 . .KENNEDY SHOOTING

3:15pm — CONRAD S^IM, 12935 Chandler Blvd., Van Nuys, tel. #873-2954 

& St 01370, was at the Embassy Rm. on the 5th, approx. 9:30.pm woman 

in wht. dress w/ blk. or navy, approached -tom and asked hinXf she 

could borrow his press-pass. He wooUdn’t let her have it; approx. 15 

min. later asked him again. Noticed that.she had a funny nose—poss. 
broken at one time. Described.her as F/C Olive cmplx., approx. 25 yrs, 
5’5’’,5:6", slender. Thinks’that te can -recognize ter. . / •
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EleanorPerson (sXrlnCerviwe^sev&csOniA

FILE &J-^5_______-

^ate^SuneJ?.!^

Time-'„815pM

Business Address & Phone_None-------- -------------—--------------—-------- - ---------------- -
Residence Address- & .honeys Helena St. Brontwood, Calif. Phone #W62W

Ino - xomTTorbe-compate-ehe^^
This inter-view was conducted -at the homo of the torment and on the abv dato ■ 
JSiXon of informant: Fo Cane 5>3 180 DOB S°pt ^^h, black ha*** e^ 
on June 19, 1968, at approx ^^“ha^eo” ofn“ lE3^:* apSoXMoO AK i 
conducted, i.n wh^h.Sterns'a^rcA^) additional miles and one (1) Fe at the 
obs Sirhan Sirhan, in companLoftWoBl saddn and one other male, according to E
KeenedyworeccanyHqrgUn^i^ ho^- sterns ^own of ;
M/Si^T/sihan, Jd 2^
#2. M-Jord 25, 5’5 med b?1^* blkJU^^ ark slacks or lovis. ,rzJ w,-^^^ s° has, ira^t t^., ext^ ^
^-ookiSir Wthad^^ the h^"^^^^
SS land2 s<>ok chars and sat opposites “*»'.’““£ Sinl^d ShcaoSwp : 
ISYfl^t asked Sterns for he^ndmetanniShan§ShOiserT SSsP 3 S” ashed abou< 
and Storns talked about sports, go.* the Has* He then left. , >
the Bus schedule ^d if he c^aw^kfir-taking if therd cas any coffee i” th 
Sirhan then began talking to^SternsA ^/rshim a cup* whereupon 3irhan asked her Has. Storns confirmed a”d offend to go* toi'a cep of coffee or a drink i; 
(Sterns) to go out with hm ^o Sed toebrynneay itiperary. It was during th 
cSOv^^  ̂ Ke -erve^he guns, th^riad by .
Sirhe” and the #2 susp. ? i

Officer Larned for ^3?^^^^ o” J™ ^ 1968 JeVUreOn'
the abv informant, worked fhe desk ThJ’. J
Mrs Severson gave the following, st.. eTen/w-,., at aunrox 8:30AM, and was assKnee 
Mon June 4, 19aV I arrVeed a the Kennedy^s dYapP^OXeft3iho'des.k till late, i 
to work th, inoormatoon dosk with Mrs Sterns. /2\ arabian men, or

■ the dftecnoon. At no -tms did.M-s S^XtalLV^ anybony wit
was she asked to go out for eitnOr..CJ^ZreiSOiLshai•ihbhfn brein, taowr it ai, exc 
guns at the desk. I” my opinion Mrs * herself important to the
able dady, who could not 1^ onoignJud^8Ocns o^ pubioctan. This 3rdother workers. She probably -is mktiCt'^uiJthis,/^^^ to9™ ap "Gocdyy’, who work 
man (susp #3) of whom Mrs Sterns spoke is a Mr Khan,w there con-
manthe lips. Mr Khan eiOko to tors Jtern.s1.o” ^•1^ 3s r68 recall", 
vernation was about golf, a”d nome other sports,^ l* as

Investigators making intorvew Approved by:



/MRS - ELEANOR SEVERSON ■ •
Mrs. Eleanor Severson another campaign worker in the Kennedy / 

J headquarters at 5615 Wilshire Blvd. Mrs. Severson stated •] that she di.d not observe Sirhan B. Sirhan in the campaign ■ .
, <. headquarters on June 4th. However, Mrs. Severson alleged

J * that she did observ'e Sirhan both on June 2nd and 3rd in 
■ campaign headquartess in the company of. Khaiber Khan.

’ Mrs. Sweeney also discredits Mrs. Severson's allegations. ,
■ Mrs. Sweeney is certain that Sirhan B. Sirhan was not among

' any of the volunteer .workers brought to campaign headquarters ,
by Khaibar Khan. It is Mrs. Sweeney's opinion that Mirs. ,

r ‘ . Severson is ateempting to "out do" Mrs. sterns. . -
, Mrs. Severson was unable to identify any photo of Sirhan other (J than the one published in the news media. ,
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I UNITED STATES GOVERNMENT

! Memorandum
TO : SAC, LOS ANGELES (56-156)

FROM : SA R. J. LA JEUNESSE, JR.

subject: KENSALT

Re: STANLEY D/SHAPIKO

. - „ - . On 8/8/6% Sergeant MIKE NELSON, LAPD, 
S.U.S. Unit, made available a copy of an interview 
With STANLEY D. SHAPIRO conducted by the LAPD on 7/3/68.

A copy of that tote^ew is attached hereto.

AWd

RJL/eb it 
J

SEARCHED--------- JNDfXEDt^

SERIAUEEO—RsFlLtED—eU1
. AUG13 1968

FBI — LOS ANGGEEEES

TOTRMardSM



Supple 1-638 INTERVIEWS
Person(s) Interviewed: ■ Stanley D. Shapiro ■

|F“ #JL9j9_____________
Date 7-3-68_____________
Timi-LWMC_________________

Business Address & Phone

Residence Address & Phone 11016 Rhoda Eay; Culver City 839-6373_________ __

Info tion (To be complete the report should Include:Wlo,Whttt,E-len,Elei’e,Wly,

M/C 6-28-48 6-0 175 Brown Blue
& How)

Stanley went to the hotel by himseef. He arrived there at approximately 6115PM 
and stopped to get someehing to eat at the coffee shop in the hotel. At 7PM he

WENT up to the Embassy Room and was in and out most of the evening. Stanley 
states he was an ’advance man’ for the Kennedy campaign. At 11:50PM he went to 
an unknown room on the 5th f^oor where he wathhed Kennedy’s speech on TV. 
After the speech he walked downstairs to the 2nd Hoor lobby. Upon reaching the '
.lobby he observed axGary DottirmaniNo interveww. Lives in Tulsa,Okla.) assisting 
13 other men ^n carrying what appeared to be a man wounded in the leg. Stanley 
ran in..front of this group and stated he helped clear a path for them to the 
parking lot on tie 1st floor. He obtained a cab, placed the Injured man in it,

' and told -tlw driver to tate him to Ceenral Receiving Hoosital. After doing this 
Stanley spotted a Mr. Uno, an official of the Ambassador Hotel. Mr. Uno took 
Stanl'ey to the Embassy Room kicchen via a route Stanley describes as the "back 
way". Upon arrivnngx at the kichhen they were just 1'ittuig Kennedy onto a. , 
stretcher. He states he then helped clear a path so Kennedy could be carried 
out. He left the hotel at approximately 12^^M and went to Cennral Receiving 
Hoos^a!. „ , , „ .
He does not mcaai siiing Sirloin or any woman-Un a polka-dot dress. He did not 
.have a camera and doesn’t know of anyone that did. He has not been contacted by 
the news media or the F.B.I. .

ou

Chan

FOLLOWING ARI PERSONS SEEN AT THE HOTEL:
Mr & Mrs Anthony Akers(No interveww. Attorney in N.Y.C.)
Peter Smith (No -inteiview. Attorney in N.Y.C.). ■
~ Rosenberg (No interveee. Livres on Matthews Ave in Bronx, N.Y.)
Gary Marks (No ■inieiveew. Livie on Lockford in E.L.A.).
Sherry. Be bitch (No ■interveww. Lives in -Ingeewood).
Roger Lewis (No lnterview. Lives D.C.)
Charles Norris (No inieiview. Lives 433 S. Vermont) •

’ Percy Silvers (No interveww. Lives Laurel Dr; Beveely Hills). 
Gerry BwSwrlvCNo interveee. Lives Ann Arbor; Mich). o-/062/Zup 
Wliamm Tinkham(No interviee. 59399 Carlton Way; Hwd) .463-7 412 
* KrasnnrTNo inewiveew. Lives on Bedford in LA). •

Tn Irnshivsky(No interveww.Goes to UCLA). ’
^SXxxki^^MUliihl,l(No lLnieiyeew. Attorney ffoom N.Y.C.). 
DilOoi(No interveww. Lives in Fresno). .ar

Investigators making interveww

Alexander R. Layton 16375

Approved by:



PHONE CALLS - JUNE .9, 1968 KENNEDY SHOOTING DR 68 521 466 
8:30 P.M.

Ciller Joseph Sheahan, 371 20th St., Santa Monica, phone 395 3184 

stated on May 24, 19,68, at Sports Arena, he observed SI RIAN 

outside of Sports Arena. He was moved on by Kennedy assistants.

Renty *7956



i OPTIONAL FORM NO W 
MAY Wi EPITONI 
GSA GEN. MEGI. NO. 27

»1CMO« 1

UNITED STATES GOWRNMENT

iMe??iorandum
to : SAC, IOS ANGELES (56-156) date: 8/29/68

FROM : SA RJ LA JEUNESSE, JR

subject: KENSALT Res S

On 8/22/68, Sergeant MIKE NEN, Los Angeles 
Police Department (LAID) SUS, made available a copy of__ 
a taped conversation relating to an interveew with MILLARD 
SHEETS on 7/23/68,

Attached hereto is a transcript of that taped 
recording.
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INTERVIEW OF MILLARD SHEETS 
July 23, 1968
Tape #29316
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TAKEN IN ROOM 318, PARKER CENTER
TUESDAY, JULY 23, 1968, 5:35 P.M.
QUESTIONED Bit LT. ENRIQUE HERNANDEZ, 8.U.S. UNIT

JOHN MINOR. DEPUTY CITY ATTORNEY m«in,o*^
TRANSCRIBE BY STELLA c. ROM, IMERSAL AFFAIRS DmS<F
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LT. HERNANDE: I guests we can proceed here. I 
understand that Mr. Sheets has an appointment somette later. 
Just to keep masters straight, Mr. M.ner—he is with the 
District Attorney’s office.

A I have no question about that. Yes, sure. You 

knew that I called in? I know—hpjenudl to know Pete Pibhesss 
(*) ride together, and a lot of things, no I called him and 

told him that I had ths experience thinklng it’s better 
to tell him than to have him found—and whether it was any 

value or not, but I d«nt know but it's—
LT. HERNANDEZ Well, as a matter of fact we 

didint get the ibifcmation, and im serry we didn’t;. But 
even though if we had, ths its before this spuial dettdl

A I called three or four—Mybe a week

after it happened to tell him that Id known this man, you 
know, several weeks--

T«mU3«-3r4>'

Q Uh huh.

—Md that th« day of the accident happened to be 

that was involved.
Yeah that's—hat’s what we’re—and as long as
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w<n getting there, now on the 25th of September, 1966, I 

believe-yes.
A Thrt’s right. It was a year and 9--8 or 9 moths

before he did this. Tht’s right. That1* correct.
Q Now, 1 understadl fro talking to various people 

inciwing Bert ALtfiliishi—
A Yeah,

Q —and Mr. Meinemann and a Mr. and Mrs. Daveinport,

possibly either both or one or the other were also then at 
the track.

A Thrt’s light. They had called us—I had a horse
in toning at the We, and Bob Weeer was the toner that 
this guy worked for. WU, he worked for the ranch, but Bob 

Wneeor was the man that hired Mm and then later, I think, 
took him to Heilwood for a short tme. I didn’t know 

anything abort that part except I knew, he took hm.
Q Let me ask you this. Did he—did WHer—Mr. 

Weeleer-Mr. WoeXer himsef tell you that he was going to 
take him over to Honwood Park or Santa Anta?

A I think one or the boys said that he might be 
one of the ones going over. They give them trials. In other 
words, they go to these ranches and they break them in— 

teach them how to Wk, and if they show promim, then they 
move them—not as jockeys, but as exercise boys. Sometimes 

you see people Ike Weeler maybe have 25 or 30 horses to 
exercise.
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Q. Uh huh*

A And they’n better off to pay the bug exercise 
boy# to Mde instead of $5.00 every time a regular exercise 
boy gets on, and they take them over. And it ii my under- 
itindig-I don’t think Bob ever told me, no, 1 would say 
not. 1 think just some of the other boy# around the ranch, 
because I used to go down about every three or four days.

Q Do you know Lynn Whelei?

A Oh, yes, Its Lyn-iVs Bob’s son isn't it? 
Wait a minute, Which is the son and—

Q Lynn Us the son.

A WH, ifs Lynn that I’m talking about;, not Bob.

a Ouar,
A imsorsy* I—X 've heard—!* w known Bob so

much linger as a taner I have just—X have never actually 
me him, but the name Bob always goes with Weeler, butt it 
was Lynn, the son, that was Manager these for about three or 
four months, something Ike that.

Q .At the 'ranchT
A At the ranch, and it was during that time that 

this ai happened. X had this horse in tuning, and he was 

not the boy that rede my horse normaiy, but X had seen him 
morning after morning over a period—I wna<dSt be able to 
say for sure whether it was six weeks or two months, or Wight 
have been a little linger. It Wight 'have been four weeks. 

You knew these things, you don’t—nd the only xeesen thatI

Form 618 (R-34)
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noticed hm was that hi*—he seemed—be seemed a little 
frihhteiwd of horse**

Q W huh.
A And you sense that if you know horse*, and I 'have 

been around horses OX my life, but he had this terrific Will 
to-to try and do it weei. I never saw a wore ambtious kid 
around a track, and he did a lot of little extra things. He 

was always kind of cleaning up and doing a lot of things that 
a lot of exercise boys don’t do suht Mi-J know that he 
was very nice to owners. I don’t think ie was trying to 
ingratiate himmef, X think he just had kind of a polite 
nature, and he came around and was always talking a 1X110-- 

.just briefly, a lot of your horses look goM-yourr horse 
looked good IMay or something, and just remarks like that. 
And that's~that*s an X really knew him uttl this morning 

of this accident.
a Xn your etw3rsatlcns with hm, did he give you

the impression of being in any war abnormal or difeeent fromI 
the other people working down there?

, A He did nd;. These wo—this was why it was such
a shock to me because of an the boys out there, he seemed 

■sort of a little more clean-out. X mean he acted a little 
bit, a out above—he spoke English very wU, at least it 
seemed to — he did, that X remember; and X don’t remember it 
tee wei, but X thought that perhaps he was either one of 
those Latin American boys maybe from Puerto Rice or Cuba or

Tom 618 (R->4)
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that diatom because he *ommi didn’t particularly think 
of hm being an Arab. And one day I said to one of the other 
boys, I eaid, "Where As ths boy fom? Is he from Smith 
America or Puerto Rico by any chance?" He said, "No, he’s 
an Arab* * And I says, "An Arab?" And he says, "Yes* Well, 
then the mornbig of the accident, he was speaking in very 
mixed-up English and Arabic and Gmk cathdic prayers and 

everything use. Hi was scared he was going to die aright 
then and there,

a CoUd you tn me about the accident, now, the 
people that were there, I think we know who they were, and 

I think I know from Mr. JAtfiUia<h the approxmate Amaton 
on the tock,

A I can ten you exactly because I was the one that 
wrote it down.

MR. MINOR: You wrote it down, you til,! him.
A Win, they had called me the day before and said,

"Were going to weak your cat against two other colts 
tomorrow morning eight o^clock or quarter of eight, or when­

ever you can get down here, and we think its going to be a 
real good test, and he's 'working so wei we would Ike Ito have 

you come down** I used to nearly always go down on Sunday 

morning and maybe once or twice a week in between. so I 

said, "Fine." I went down and that rench Us in the bottom 
of the Santa Ana River, and its the ony place where there 

was any fog but, boy, it was abweUlly zero xero in that

Form 618 (R-34»
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ranch bottom* that morning as it has been on other occasions, 
when up the road that leads into the ranch midi’t have any 
feg. . ' ’

4 Uh huh,

A And I got down-dewn there and these other two 

people that you mmticned I think were the ones that had 

their horses working that morning or I would not have 

reetemered their names, and they, uh, were a little bit dis- 
turned abort the daisy, and we waited I would say an hour 
and a har, and the sun began to just geitly burn out, Just 
a little bit. so finally I preuae they were tie ones that 
said to Lynn, let's go ahead and work the horses because we 

wont to get back, I guess to Los Angeles or wherever they 
came from. I—xm not even sure where they line. And he 

was very definite about it. He says, "X d«nt think you 
ought to de it." He says, "It’s dangerous at that speed to 

work these colts and anything with the best rider.
a BY MR. MOORI Who said that?

A He was definite about; it. There won’t any 
quotient about; it. And—but they wore—oh, I dont mean that 
they Just ab«>lute.y demanded or anything Ike that, but I— 
I think they lamed a little bit on the idea they Should 
wok, no I just quietly sided over to Lynn. I said, "Lynn, 

Just lave mine in the barn. I—he's much safer there than

Form 618 «^)
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on m W." And he says, "Wei, you'** smart, W11 work 
him either later today, if you've gets time, or I'll wat 
and give him just a jog and then work him Tuesday* So I 
said, "Wil, I don't reaily have a lot of M, so I'd just 
as soon wait, but I—I think it's foolish for these guys 

today-" He says, "I know, but what do you do?" So they 
brought them out and this boy was on one of the horses.

Q Uh huh
A I don't know which one, I mean you dont 

remember that (*) and they went down and here's the chute. 
I can give it to you exactly. Now, the barn, the training 
barn, a real mce-it’s a boatiftl barn is right in here, 
and hero's the saddling naddock was. and they nut saddles on ”as.> s^aw^wes
her*, and tterOll«•«sy wait them doim--wU, this--!'■ out 
of scale. ns miro like this. They walk them down here 
uttl about the and of the task, Thea Uey just .Jog them 

a>«mi very, very, very slowly. Jurt veuy-amost a cantor.
Then I think in about tl«o•oightt» wore, or sowothing 

like that, thoy wero going to turn them on. Wei, when they 
cane around* you could hear then starting to really run. and 
I would say you cou&'t see them until they got to be there, 
roughly* They were comleeely invisible in the feg, and the 
fog was beginning to bend (sie), and it looked Ike it was 

going to be all night, but just-we were all standing right 
here, dead center of the track 'khat would be the .noma, 
fnieh me.

Form 618 tR-3-4)
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Uh huh.
And on ther track down there, San Diego, would 

but that's this fnsh And when they get here,
it was just Ike a wave of fog came down. It was just 
unbUievabe, and it went just zero xero. You could see these 

very wttl from about here to about 150 feet or maybe 100 feet

A Aad it was just W*n« *•«•»■• a ho«s~if
you bmdfeid a horse-X dont know how much you know about 
hernes, but if you blindfold a horse and try to move him very
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tog. Wl, there was a wes-tteyhe’-Whs disappeared 

semg dem the track for maybe six or seven or-I don’t know# 

eight seconds, then just the most term* bench of squatting
17
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jumped the frace, and I ran down to about this .point right 
here, I met the other jockey about there. He was wandering

thrown?T^l^PS

was thrown. New, he might have come back, I don't know. If 
he wasn't thrown, he might have held his here and come back, 
but I tesk it for granted because I didn't see any horses, 

had on. They were placed up litter. I never seen
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Q

A

BY LT* HERNANDEZ: How main.'hoises were running? 
Just two* Just the two horses*

Would have been thuee*
Uh huh*
Wil, I went on past a litlle bit behind hm and

light here-iWl up against; the fsncs and right against the 
peat was Sirhan Slrhan, only I didn't even know him when I

track about Tour days later, he said, "Have they called you 
yet?" I said, "Who called me?" He says, "WH, anybody about 

the accident" I says, "What accident?" He says, "The one 

where you held the boy’s head*" Wen, I didn’t know that was 

the boy, He said that was the boy, then I recognized it, 
instantly, because I jesemett him so wH, but everybody

polio* gazette pictures*
MO : They do when they got helmets

A But anyway I found him, and I thought be was dead*
He didn’t—he didn't move, and X-as I got real close to him 
I didn't see hm unn I got about ten feet fom him it was 

no foggy, and I saw hm lying there, and I grit down and he 
begin to moan; and as he turned his head over, I could see 
this blood in his ear, and I thought, oh, my God, hl’s 
hemorrhaging from inside, and then only a witter of a few
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seconds .later I leHZed that it was from outside cuts running 
into 'hia ear. It was not free internal bleeding Which I 
thought it was.

Q Uh huh.

A But he was se figghenned because he had—his Awe
was thoroughly licemed. He had the damnedest bunch of mud 

and blood Hl over his face, and he thought he had gone blind. 
He was scared piseles#.

’ Q Uhm. '

A Me was just screaming. And after he get to start 
to reaUy moaning good, then it turned into a acreum and he 

began'to just daw his face with his fingers trying to see, 
trying to get this mud, I guess, out; but he was actually 
cutting himself in the process of deing it.

or Uh*.

A So I-X eaid, ’New, look out, buddy, you’re not
helping yourself* and I just teek hold of his two hands, 

and he was kind of fighting mo, no 1 just put his head right 
in my lap, and I held that kid there for abort 15 minutes be* 
fore he get camed down. .

Q Uhm.

A By this tme a bunch of—a couple of the other-* 
net the--I don’t know whether any of the owners ever got 
there or net, but 2 couple of the boys had come up, and I 
just held him in my lap until the ambulance same to calm him 
down, and he was quite—quite rati^al by the time the—

Formexs (R-3-4)



11

1

2

4

5

6

7

8

9

10

11

12

15

16

17

18

19

20

21

22

23

2®.

26

Q Ml. KDK*i —to was hurt?
A Vm, he was quite rehional. He—he was still—

SIH a little bit scared.
Q Coad he see then, thought
A Yes, he could see. He could see enough his—nd 

I didn't have anything to wipe his fsce with and—aei—
a Uh huh.
A And I was afraid if X turned lease of his hand, 

he'd even start scratching again, you know, clawing and so X 
didn't de that. Wil, he-M get more rational and he wn— 

for awhile he just muMled H kinds of Greek Cthelic. 
Tha’s a little difeoent Inge, I—I’e been in those 
coimtries, and X know—I don't understand it, but X knew what 

it was and te^he fmiiy ge«t very calm 1 wouLd say. = •
Q BY IX. HBRMAMOBCi Did you ask him anything? De 

you remember asking him anything?
A X said, "Do you feel any—anything broken in 

your legs or anything Ike that," and then he shook his head, 

but he—he just coHUnt understand why be couldn't see, 
and-and be didn’t know whether his head was really—ou know, 

it hut, was numb after you've taken one of those bumps, 

which X guess Hl of us have one tme in our life—you—ou 
feel so dannnaih you don't know whether--what’s broken or 
whets ian’t.

a Did he say anything about the fan? The way of 
the fall whether he gave himself any particular locaticn or--
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A mi, he just lit right down, I guess, that mi

into that post. There's no question about how he lit. He 

Just wert-beoause there he was crumped up Ike a little 
hut bird right down against the posit and that thing, and I 
prosime he Mt top rail and went down.

Q But you didn't ask him this, did you, or--
A No, I didn't ask him.
Q And he didn't say anything about that?
A No, huh uh, but by the tme the ambulance came,

I awn't worried about him seriously—<s being seriously 
hut, although I'm net a debtor and I'm not 'worth a damn 

when it comes to saying whit's right or wet's wrong with 
somebody. I Juft knew from the way he acted there was 

probably nothing really broken* They put him on a little 
stretcher and liHd him right up in the ambulance and took 
W away.

MR. MINOR: Uh huh*

A WH, they let him out the next morning of the
hospital because they said he didn't even have a serious 
concussion. New, that's what I was told at the ranch by 
everybody down there. I called up; I didn't go down the next 
morning, but I called up WeeUr and asked him if the boy 
was at! right, and he said, "Yes " He saKtThe hospital 
Jellasedl him, but we said, 'Keep him there another day,'" and 

then I went down the toiowing day, and he was back at trie 
ranch working.
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MR. MINOR: Hmu

or BY IT. HERNANDEZ; This is the 27th now?

A Yeah, two days later on Tuesday They didn't
lot him ride that day. He was just hot waking horses.

MR. MINOR: Uh huh.
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A But he made a particular point of coming over

and thanking me for--
Q BY MR. MINOR: so, he knew—
A —helping calming him down.

Q He knew it was you Urn--

A —ch, yeah. Yeah.

Q BY LT. MERNANDBS: Wat did he tell you, Mr~
A Me didint say vary much. He said he was lucky

and that it was nothing serious, just mostly skinmed, but he 
was pre tty wH shaken up and*—and he—but he didVt make a 
big issue of it. He said that he felt more 0.1 over and 

beaten up and that, of course, his skin—I was surprised how 

wU his face lo^wd two days later. It Just Iwked to me 

like it wMl&nt ge—it imked Ike Just a terrible ploce of 
butchered meat when I saw him there with the blood and the 
mud and everything, but by the time they got him cleaned— 
cleaned up, it was spiling to me how well he looked, and 

he made a big point of coming over and tellig and thanking 
me. I don’t mean that it is important as far as I am con*

25

26

cernedl.

Q It is important,
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A. Its important in tarns of--of he warn’t no com­

pletely knocked out thet he didn’t know (overlapping voices) 
who I was, or the boys told him. Now that’s a pwsiteility* 
X--Xwoaldtnt know for sure. But X think he knew me, and I 
think that he know my voice because 1—1 kept saying, "Now, 

calm down'* because X know X--X didn’t know it, but X just 
took it for granted they'd cH an ambulance on an accident 
Ike that, A ranch just—its automatic, and the hossitaL 

, isn’t very far away*

Q WU, that's the reason X asked, Mr. Sheets, is
because its very important to our case, and we’re being 
open-mindhrt H the way about this, (*)

A Because Xb certainly not trying to.
Q Yes.
A In any way (*) because I don’t— 

MR. MINOR: of course you don’t,
A It was a great shock to me when I knew that this 

guy could do such a thing.

26

a BY LT. HERNANDEZ: Wean we get back here to the 
accident again, you said you heard the screaming or the 
yelping, or whatever, of a horse?

A Yeah, heard a couple of horses. Belly, they
make a rea miserable—1t wasn’t leg, it just lasted for 
a second like that, a cowpie of horses just squealed and 

screwed, and I heard at least one boy make a yelp and—and 

then I just awtoleliicl.ly ran because I knew what had happened.
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I mean there warn’t any question about it.
a Now, going—then when you go* there you see him 

up against * post?

A Nets down rgh* down in the grown—on the ground 
in a earner.

Q Uh huh.

A Xts Just ike hare’s a posit and here are the
two rails.

a Uh huh.

A And he’s right in here Just Ike-ike a little 
inert thing Ike that right on the ground.

a Uh huh. And you did have conversation Did you— 
X know It’s a long time ami—but I’ll ask the question any­
way. Do you remember what you asked hm? Are you hurt? 
Are your bones broken? k

A I asked hm if he thought he had anything broken 
and—and he-hc kept saying, "No, my face! Ny face* Ny eyes! 

X think XS bad." And X said, "Wei, you’re Just so 
covered with mad and skin—bl**, that’s probably what it is. 
And when they—ymr—you Just relax now because they’ll take 
care of you, and X know there’s no question but what they’ll 
take care of you and yoa’U be al right." And he was saying 
these little prayers, and X think it .helped him and he 
reliwed, and X Just held him very fimiy for about 10 or 15 
minutes. Xts hard to say whether it was 5 mnutes or 5 hours, 

but it—it seemed Ike he—W relaxed fairy fast once X got

'Form 618 (R-34



i

16

2

3

4

5

6

7

8

9

10

11

12

.13

14

his head in my lip and he knew that he. won't Just coml»e«ly 
in the dirt, and—and then an ambulance came and X eoUta't 
tell you for pMitin wtwther it took them 25 minutes, or it 
seemed Ike 35 or 40 minutes to me, but 1—1 just have no 
way of knowing exactly. But during that time—

Q Go ahead*

A Just to finish, he—he didn’t really talk except
to, indicate that he was net—he didn’t think he was hurt 
other than around his head and face; and, of course, X felt 
no much better when X saw the blood where it was coning from* 
It was coming from outs Hl through here that had rum—when 
his head was down, it had run down hll into his ear* But 
my first look X thought;, my God, this kid is—he's bleeding 
inside the head, never sounded very good and—

15 'tai jw« INOR
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A But Xm sure of that—that it was not becauseX told people at the tme+- 
MR* MINOR: Uhm, Uhm*

A —fiends of mine about the accident, and I said
I was so damn scared because I thought he'd reHly had a 
hell of a wHlep, and evidently wasnt when they turned him

22

23

24

25

26

a BY LT. HERNANDEZ: This is probably when you 
talked to ’Bert MtfilHch you indidtad this to him I 
bellee?

A I did later, Bert wui’t there. X think Bert
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was on a little vacation for a weak, or I cant remetar the 
details, but I know he wta»t there that morning*

MR. MINOR: That huh.
A And didn*t he tell you that he wasn't there that 

awning?

LT. HERNANDEZ: Yea.

A Seems to me that my memory is that Bert was not 
there, and X was kind of perturbed because Xm so fond of 
Bert and-andl he’s done such a-he's made such an effort to 
de a great job there; and, of course, nebody Ikes accidents 
and things that go with them, bitt-

Q BY LT. MERNAKDESt But when you taked to Bet, 
excuse me, when you talked to Bert I think you kdiatid to 
him that the kid had really had a tremendous fall?

A WH, he had a hei of a waiop. There's no—I
mean you cant fall off of a horse just to plain fall off 
at any speed without getting a bump.

or Was this the foiowng day or sometme later that
you talked to Bert?

A Oh, X would say it was a week or two lata.
Q A week or ta later. Ko you had aleady seen

Sirtum?

A Oh yeah.

■ Q the track working?Q w^wWW^WB,

A Right. Two days lata, uh huh.
Q And that conversatKrn two days later was he came
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over , In *M«no« he thanked you for having 1ol>«4 hm?

A Yeah, rsUht.
Aq That time that he feu—
A --now I say two days. It could have been three, 

but I think it was two.
Q I think you are right.
A I think it wee two. I—I aan’t-you know, GM, 

yeu--ths--
MR MNORl No way.

A Whoever thought that you-
MR. MINOR: You ask me what happened two years 

age, I eoute’t ten you.
LT. URBANK: I think you are right. I think 

the reesxds this that he was on that ^^^w

A The only reason that I'm pretty sure, it was two, 
is when I have a herse in toning, it becomes a little 
Center of my lie, and I—l—l Member everything that home 
does lk» having a kid. I rhaed the herse, you know, se 
im almost positive; and I don’t know whether it matters a 
hett of a let whether it»s Tuesday or Wednesday, but I think 
it was Tuesday.

Q BY MR MINOR: Mr. Sheets, when you fist Came

upon Mrtan. did you have the impression that when you first 
saw him tying there he was consoles or unconscious?

A Nr first-j«my very first gimpm when I fiiwt saw

him in the fog was that he might be uncenscicusih but I had
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no way of knowing it, and I thought that—that he might have 

been jeaiy knocked -out cold; but by the tie I got maybe 

fVS feet doser, this first moan, it was not an unconscicms 

moan really; it was more a one of frght.

MR. MINORI Ah.

A And there's a difference, a hell of a difference 
between a moan and l—I think -I'm right, maybe I*m puttng 
words in my mouth, but I think there's a diffeetce between 

a xedly—I’ye heard unconscious people in hospitals, and 

in the war I saw enough of thmm--my Go-to last me many wars.
and I didn't think he was unconscious 
a knocJam-oit—Mmi-knecked-out state

I thought he was .in
I think he was in a

semi-comatose state. I would say that 'without any questitab 

I don't think he was lucid by any means, or bright, or sharp, 
or~hers wwn’t anything jurnny about this, This was a dawn 

tough fall.
Q BY MR. MINOR: Codd you give us an estmate of 

time from the time that you—you first actually came in con­
tack with the boy, was there a point that which you—befoje 
the ambulance cam-that you felt that he was fully conscious?

A
Q

Ob he was fully conscious, 
And how soon do you think between the time you

first got to hi until the tie you felt he was fully con­
scious, how long do you say that iight have been? Or do you 
think he was fully conscious when you first actually got to 

hi?
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Q

No, no, he wurn’t. No, he warn't.
Un huh.
X would say 15 to 20 minutes insofar as you canI would think in that time he changed fom being

utterly bewildered as he was When I first found him.
Q Uh huh.

A And quite partially out, and then as he then 
he went through what X would cal a—2 kind of frightened 
state.

Kind of hysteria?

I'Ve seen a lot worse again in war. But he was a little bit 
hysterical and frightened about the idea he was going blind

a
A .Because he coadi’t see. And then X think in a

total of-of X would say 15 minutes, then X think he was very 
much moe—wllr X think he was really quite lucid. X 

dont say bright, but X d<wnt think you’--
Q —but he made sense?

A YeOh, he made sense. He ddn’t talk very much.

24
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Wh huh.
But he knew what was going on, and-and he seemed

in, and X thought he was going to be a lot worse knocked-up
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Q. .
According to the pattern, you know, of coming

back; and, gosh, he was just as snappy around there. There 
wan*t an—this warn’t a guy that had been run though a 
rock crusher and jurt barely crawled back to work. He came 

■ back ant—and was very-paid attentian, and I dont know 

Mhar he rode for four or file days, butt I*® sure he rode 
within a reasonable length of tme.

Q BY LT. MKRNAMOKt What was he doing the next 
tiha you saw hm?

A Leading horses and brushing them and sadding
them nd—-after you work a horse, you have to hot walk then 
for anything up to 30 minute* depending on the wether, how 

hard and how far they wet. Tat’s the worst. That's the 
mot tme-cooisuming part of training the horse is the hot 
waking and getting them cooled cult gradually and giving 
them just a sip of water and then walking them another ten 
laps, and, you know, another sip of witter and then you pm 
the blanket partly off, and it takes tme, and he would-be 
would .hot walk horses and he wo—those boys did—hey did 
the feeding, and a lot of times they did the mucking out—I 

mean they were all ranch boys; that they were kind of jacks 
of an trades, but they wore all tryUg to be bug jocks.

Q Uh huh.
A I mean that’s where the hope was, or really top 

exercise boy# who wake a hell of a Hot of money. Sone of
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those exercise boys made a couple bundled dollars a day at 
Santa Anita (*) have them under contract. WH, I wouldn't 
say a lot of them, no. I’d say that maybe three or four of 
them do that much over there, but (*) they get $5, and some 

of them run 20 horses a day.
MR. MINOR: Hane, at my size do you think that 

maybe I could?
LT. HERNANDEZ: WU, Im sure you could.

Q BY LT. MKRKANDEZ: Would you look at these pictwes 

please; Mr. Sheets, just for the purpose of ;dentifiMtinl 
and see if you jeMogniZe Sinhon?

A He leeks a little fattier, bt-is 'that his
brother?
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a mt’s him.
A mt’s hm? Well, I’ll be darnel. He’s fattex*. 

He has put on a lot Bwo*-hi was thinner, yeah, although I 

knew it was the guy. I mean there isn’t any question about 
that. is thiswo’s this? is this somebody elset

a WH, (voices overlapping)
A mat’s what I thought. I put them together, but 

they don't quits Kok alike. This guy’s no much fatter. I 

would have said this was the man first without any qumtion, 

and the other guy he ww—he was quite a bit thinner then.
Q Okay. Then I noticed you mentioned something 

about he was-eemed to be or tried to be helpful when you 
were up there he’d say southing about your horse did pretty
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well today and so forth. Did you ever see him ew mistreat 
any of the animas there?

A Never*

Q You new saw him? He never did?
A Ne, I—he may have, butt nob to my knowledge. I

thought he was, if anything;, a little bit afraid of them. 

I don't say that in the sense that, I mean, in a derogatory 
sense, but f you haw*t been around horses a log tme, a 
thoroughbred is Just ike getting on a can of M

MR# j»a; : Uhm
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A And they could do things in the stall no fast; 
they can bite your—they can bitea chunk out of your arm just 
with' one—like f you are not leching. These are—Uwse are 
wld animals and—and I don't think half of the thorMghbrdsB 

are ready trained to begin with. Some of the good ones on 
the track have new been naay broken in the sense you have 

a riding boose that's ready taked.
MR MINOR: them, uh huh.

A And I always had a feeling that he was just a 
'little bit careful around horses more than the average boy, 
and they—they crawl in OH around them and get under them, 

and I thought he was very dedicated. I thought it was more 

amatious than anything else. I men that he really wanted 

to-you thought he was outstanding .to a way among these other 
i . . _ , . . . . .boys-not that they an aren’t trying, but he—he seemed to 
be a little bit more personable. Now, that's partly because
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were present at the time -that you were present on that 
■renins, do you knew yousef personally any of the other 
people that were there?

A WH, there waa another person time that wlaatt—
that isn't on that list that waa there, and that's the man 

that worts for me, Milton Holmes, who is in my office, He's 
my offiw manager, and he is crazy about hornes and went 

down thwreWte me that particular morning, but; he didn't-- 
he didn't own any term and he was Just Ln the background, 

but I dn't—t had mu the other people a couple of tmes, 
and I may have been Lt>to«u»ed to them, but I don'n-t don't 
really say I know them, you know.

Q When you went up there after the fall, did Milaid
go with you? Mr. Holmes, did he go with you?

A He came up toward the end of it Just before tee 

ambulance came. im sure he did. I don't ihmter in
great detail, but I rmesler we were both upset about it -m 
we were driving home. We don't 1km to see anybody hurt or 
and I was worried about the herses.

a Wli, we have the respcoasbllity, Mr, aheets, to
Mm* sure that we talk to everybody and anybody that could 
possibly or in some way indirectly or directly afford any or 
give anything teat might be relative to tile investigation.

A I realize that.
Q And 1% Millard going with you—is Mr. Holmes

going with you on your tap?

Fo<ma8«tM)



2
• 3

4

‘ 5

6

7

8

9

■ 10

- 11

12• 13

„

15

16

17

18

, 19

20

‘ ‘ 21

, 22

23
• 2<

25

26

♦ # 24

a lot of these boys just go abort their buslieas—hhey don't 
say anything to anybody. Trainers tell then to tell the 
owner* nothing, and that's probably the right system because 

you can't get ai this noomati<n abort your horse from the 
guy that fieds them the oats and the guy that coos them off 
and the guy that exercises them, so maybe they don't talk 
very much, brt he—he had a very polite manner, and extemaiy 
puts awrmr for that kind of a gimp of boys, really;
and I have known some f abu-oMS young jcoks and twiners and 
exercise boys, too, no l»a net being derogatory to the group, 

but I think he was a little bit apart in that sense.
MR. MINORI Uh huh.

A That was just above the cult—he run of the mu
I probably have seen a dozen or maybe 18 of those boys down 
at that ranch over a period of two or three years. And I 
would think that he in that sense had a little more ambition 
and teemed to be a little more polite, but 1 don't know him 
that wei. I didn't know him that wei.

a by XT. heriaidKm: vDxd you even Bee him again 
after he left the ranch? .

A No.

Q That's the last time you saw hm?

A The last tme I saw him. I heard he went to one

of the tacks. Tait's an that I knew, and I never gave hm 
another thought.

Q Now, regarding the people that were there with—
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a -am mnudu its muon.
of Oh, Mion?
A MIUn*
Q Milton, I understand* ,
A Ny name is MlUndb No, he's not going on the

trip with me, no. HeS—heS manager of my offie and be’11
be here While I’m gone,

I May I gelt that address from you? I know 1 had 

year phone number, in Hot, I had two different phone 

number*, end I think one has been changed since.
A WU, my office is—is Code 714.

Q Uh huh.
A 624-1661.

a And What is the addrewt
A 655 nt lotidJl.
or And this is in Corona?

A No, Claremont,

a Claremont?

A Claremont.
Q And is this the same number that Mr. Holmes can

A -yee, that’s the office number, and you can 

reach him there; and if he's not there, they can give you 
Where he is always, He just moved inte Les Angles last

week, but I don’t loom his new number in here, but youil 
have no trouble getting it at the office. He’s sstll working
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for me even though he** Heng in here.
Q And a* far a* the Dnwort couple, you don’t know 

them?

A I--I probably would recognize them, but X didn’t 
know them. X think X had seen them a time or two. Omer* 

you know, always used to come out and -watch their horse*; 
and sometimes you cross the same owners and then you see them 

from time to time, but they were not really acquaintances in 
any sense of the word.

Q What about Mr. Heinemann? Larry Heinemann?

A W, X—X rather remember hm, but X dont——don't
feel X know him at an# X just net him there two or three 
times.

Q Has anybody else talked to you either the IB or 
fom the FBX been up to see you? Wat about memoirs of the 
press, magasinesi? Life Nagaine, X understni that they have 
been.• ' '

A They hanei*t called me, X talked very briefly
and told them that X didn’t——didn’t really want then to do 

anything about it. Too, XF-is it UMB, is that the news 

statin??
Q Uh huh.

A They game out and they did a little tape. X don’t 
know where they get the word even that Xd, you know, seen 

him; but X tamed to them very honestly about; him. X said,
*I’ll do this on one cmnktom, only that youu assure me
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that this wil no# be one of these news things. If you ever 
do a story and wan# -to bolide it as part of a total thing 
or southing Ike that, its perfectly ail right With me if 
it is with everybody else** but I’ve .never-x’w just avoided 
it. A very few people I'Ve told about it. My own family 
and a few friends know it, but— 

a Do you want to explain the—
MR MINOR: Wh huh. 
LT. HERNANDEZ: WH* do you want; to explain the 

jAj^^a^^^^^ono—iI'^ mt is^ur^e Ih^e si bi^^e^n^ a^w^^r^e or heard abort this.
MR. MINOR: Yes. Wei* there's a court order 

out* Mr« Sheets* that was inuied by Judge Aiaaoon mme.xatoiy 
after the first arrainment of the defendant* 

A Oh, yes* I read about that.
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A I heard abort that.
MR. MINOR: And I would take it that you would 

come under that order as 0.1 of us. I’m under the order.
A Uh huh.

MR. MINOR: As Lt. Hernandes.

A Uh huh.
MR. MINOR: Were an under it. It w be 

modified* but at least as of now—
A th huh.

MR MINOR: —we are not authorised— 
A I thinkthat makes good sense.

Form 618 «-M>



'MR MINOR: 'I’m with him. I’m With him
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A I am, too
MNOi

. I think its great.
: You know the facts will come out at

the trial, and Whatever comes out Will come out bd>- 
A Ths is the kind that guy had, KFWB, happened 

right after this thing.
jNOR : YeOh, that was before that
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AI caned up PHe because Pete and I, as I told 
you, were old freeWs.

MR. MINOR: Unhuh.
A And Pete won’t there. He was aww, and I have 

the name I talked to in my office, butt I cant remember his 
deputy, and I told him very quickly the story, and I said, 
"Now, I don’t know Whether this has any value to you, I don’t 
want to really be involved, but if one should be involved or 
if there is any point in it, then this is the fact and I
think you—" I’m surprised that they woUibi’t—haven’t given
that to you. I did that Within

. ’lOi : I’m very glad we taUeMl to you because

25

26

in the first place the most; important thing you have told us 
is the state of Mind that you found him in When you first 
saw him and how long it took him to come to What you thought 
Was consciousness because that has an impact on what kind of 
an injury-ttats the main thing.

A WH, I think—! think—IM absolutely right, and

I-X sure observed him.
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MR MINOR: You were an eye witness to it, and 

that is helpful, very helpful, air.
A Such a tragic thing, though; and it! M so un­

believable, lt—ou Just can-
Q BY LT. HERNANDEZ: How leg do you anticipate 

being .in Medico, for three weeks?

A Three week. well, 1^11 be bac—it WU be a
few days moire than three weeks.

Q BY MR MINOR: Where you going?
A im going to fly down to Guadlajara and Mirand
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(phoneic), then nm going to teach a class for two weeks 

in Taxed.

MR» MINOR: w«

A I do this every year aoneobere. I taught in Japan 

Hast year and Greece the year before for a couple or three 
weeks Just to-I refuse to tell my office im not going to 
be there. I ucudly do this a year in advance and then you 
have to do it. T^*s why I cant change the days, you know, 

mean u m nau been any** ■
LT. MSQMANDRZ: Let me say this, Mr. Sheets. Like

25
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I have ndUcared to you, we do have the jespmsibbliyr for 
this background investigation in addition to any possible 
conspirecy aspects that Might arise. In the event that 
somebody does contact you in the future regardless of which 
law enfowecent agency it is--

a Really?
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1 . LT. HERNANDEZ: I would appneiate—I doubt that 
they will, but in the event they do come down, I’ll get a 
card for you up tom the office and give it to you, and I 
would **k you to refer them to us.

A Uh huh.

LT. HERNANDEZ: Because we don’t; want any of our 
witnesses—

A Uh huh.
XT. HERNANDEZ: —or potenta wineries to be 

haraaaed by '•^^i^^sse.R ^fw^^w^^B'.

A «i huh.
XT. BMOANHtZ: We appreciate the fact that you 

Mae down bare thia evening.
x »NO1

16 .

17

18

19

20

21

22

23

IT. HmUNHSii And we know you’ve a very husy 

person. (*) 
A * is that all?

IT. HSRNAXMSI: Yes, sir. Wro through; hovenu-, 

if there is any question that you might havet

A No, I doi't have any. ,
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rampart detective division 1-66
t

INTERVIEW - PHONE KENNEDY SHOOTING DR 68-521 466

itan SHNI—N 7146 pOmelo It, Canoga Pk, ou-f. 346-833i

Call Ho. Hlwd Sa., and they '.relayed his .name to us.
-1 called and he related following:

During IS63--64; he was working at Sears-, (Pico Store), and a

young Jordanian boy was employed a^ during this period of tme. Ihniden 

thinks, after looking at SOHANS plcOTRB, that THU MAY BE THE SAME • 

BOY WHO WORKED F0R IEARI DURING THIS PERIOD. -

Jsrdan/ramp-dits

?* ^I:-*1)^1—"— 44*|||^#iMI«ea«aMitaiiii^ .*a^^vy)^»yl|iMf^.,^||^u^.,.>lfte‘ ■



RAMPART DETECTIVE DIVISION

PHONE CALLS JUNE 9, 1968 KENNEDY SHOOTING 68 521 466

/ Info given to NORRIS 5868 - 1/pm

Info foom SGTPIA, Sheeiffs Homicide, MA 695X1, EX 82801

Roundabout thru SGT WALDO, Sheeiffs Jai.1 fOme:i.s—fre^id ROBERT RODRIQUEZ 

421-5695 as told to him by hrs fresrdT'^PEARL SIEGERS ./home 463-1979,

business ph NO355197. - Three weeks ago, she was on^tour to Israel.
Wile in a coflfee house with other tourists, heard a French broadcast.
The comrnmetator stated Senator Robert Kennedy has been shot in 
the h^d with a 22 in Los Angeles^ weeks ago?). SIEGERS has 4 
names of other tourists who heard it.



" jnr* ■ ■ w^t”

; .RAMPART DETECTIVE DIVISION

WERVIEWS '- JUNE 6, 1968 KENNEDY SHOOTING DR 68-521-466

MR. WILDIMpWGER - 1.0315 Mc Cormigk, No,. Hwd. Ph 766-0505

■Employed - Mai^Tal Film Pro.duo0.ons Box 8460, Universal City, Ph 766-0505

"I was -in the lobby of the Ambassador Hotel right next to the ballroom. 
Senator Kennedy had just walked away from the podium after his victory 
speech. Several foments before, the commmrion started a man came 

running and pushing hi.s way .out of the ballooomr past -where i was stand­

ing. I would describe this man as 'having Hebrew or some type mid­
feastern features,' he was approx.18/22 5-10 thin-face, slim, drk
swtr or jkt, drk-slacksyho'tie, firy neat in appearance., nice teeth, 1 I

1 c^rly arab $r•hebxew_ty;ie?-h^^ ' He -may,have, been wearing glasses, |
I’m not sur&/,, I can Whim;.--.^^ one'of'the men in the pictures 
you showed me, (Saidallah B.-.Srhan or Sir han Srhan) this man was in ■
a big hurrytand was saying,'^’Pardoi, me Please" as he pushed his way 

out of the C:r0wded7ba#rom£f^^ carrying;* rolled piece of
cardboard, maybe a placard.This placard"was .approx 1.3 yds long and 

4-6" in diameter!' I WM^^^ inside. hist us
he got pst meI heard ■ screaming'.and .shouting and I knew something bad 

had happened.' Two men-were "than shouting to "Stop that mmn.” these : 

two men were chasing the first man. I don’t know if they caught him. j

CMmbbU 11364 Metro 1
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LA 56-156 
RJL/mdm

_ On July u> 1968, Sergeant MIKE LIESON, Los Angeles 
poyCeLS6^1*1/®^, made available to Spedal /gent R. J. LA 

, JEUNESSE, FBI, Los Angeles, an Si-page transcript of a tape 
recorded intcrvCew withMUmBISHARUSRHA^ was conducted
on June 24, 1968. 7““

The transcript is as follows:



TAPE NO. 29097

MUNIR -BISHARA SIRHAN
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TRANSCRIPT OF TAPE NO. 29097, RECORDED JUNE 24, 1968, 1:40 P.M 

SUBJECT* MUNIR BSHARA SWAN

QUESTIONED BY: SERGEANT ENRIQUE HERN A INDIEZ, 7101
SCIENTIFIC INVESTIGATION DIVISION

TRANSCRIBED BY: JAMES J. RABE, J8871, HOMCIDS DIVSSOON

BY SERGEANT HERNANDEZ!

Q. Bluhm Sirlam?
BY MUNIR BSSHRU SIRHAN:

A
Q.

A.

Uh huh.

Brother of Sirhan Sirtan?

Ye®* , ' . .
Okay, Mmnr, as the other officers just told you, or

maybe they haven’t told you, I don’t know, my name is Hernan­

dez, and the purpose of this itaterviw here today is to 
arrive at a conclusion and get a final inlervtw with you as 
to wfatever knowledge you may have about a gun, number one; 

number two, about your brother’s activity regarding political 
philosophies, or what have you. I don’t want you to be afraid# 

Nobdy’s here to scare you or anything, but I don’t think I 
have to belittle your intelliennce by mettioning to you the 
importance of this investigaton.

A.
Q.

Oh, yeah.

Not only on a national scale, but possibly and

very probably an international scale; okay? So I know that 
you have been talked to by other people before. I want you to
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